
Rada Miejska w Kluczborku 

Rada Miejska w Kluczborku 

Protokół nr IX  

 

Sesja w dniu 17 grudnia 2024 r. Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2024 o godz. 15:00,  

a zakończono o godz. 15:47 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Krzysztof Adamski 

2. Kryspin Cieplik 

3. Mateusz Dybka 

4. Ewa Felusiak 

5. Henryk Fraszek 

6. Marek Gąszczak 

7. Janusz Kallus 

8. Jan Kałuża 

9. Stanisław Konarski 

10. Andrzej Konwiński 

11. Andrzej Kosmala 

12. Anna Król 

13. Kamilla Kuźmicka 

14. Adam Michalewski 

15. Dariusz Morawiec 

16. Anna Poloczek 

17. Piotr Rewienko 

18. Piotr Sitnik 

19. Adam Sokołowski 

20. Adam Szmigiel  

21. Marek Wojna 

1. Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

W sesji udział wzięli Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar, Z-ca Burmistrza Roman 

Kamiński, II Z-ca Burmistrza Dariusz Mazurczak, Skarbnik Gminy Piotr Lewald, Sekretarz 

Gminy Maciej Tomaszczyk oraz Radca Prawny Michał Skóra oraz pracownicy Urzędu: 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Leśnej Bożena Stempel, Naczelnik 

Wydziału Funduszy Zewnętrznych Agnieszka Dąbrowska oraz Kierownik Referatu 

organizacyjnego Kazimierz Dubowiecki. 

 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 

Przewodniczący Rady poinformował, że na sali obecnych jest 21 radnych. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięci tragicznie zmarłej 

Kierowniczki Urzędu Stanu Cywilnego w Kluczborku Marzanny Tomczak. 

 

2) Ustalenie porządku obrad, 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad: 

- uchwały nr 7 w sprawie zmiany uchwały nr LXX/982/24 Rady Miejskiej w Kluczborku  



z dnia 19 marca 2024 r. w sprawie przystąpienia Gminy Kluczbork do realizacji Projektu 

„Nie-Sami-Dzielni – rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby niesamodzielne – 

III edycja” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego na lata 2021-2027,  

Oś priorytetowa VII – Fundusze Europejskie wspierające usługi społeczne i zdrowotne  

w opolskim, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, 

jako Partner Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu, 

- uchwały nr 8 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy Gminą Kluczbork 

jako Organizatorem a Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w Kluczborku  

Sp. z o.o. jako Operatorem o świadczenie usług publicznych w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

- uchwały nr 9 w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/401/20 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 7 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji „Kluczbork”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

nr LXX/982/24 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 19 marca 2024 r. w sprawie 

przystąpienia Gminy Kluczbork do realizacji Projektu „Nie-Sami-Dzielni – rozwój usług 

społecznych oraz wspierających osoby niesamodzielne – III edycja” w ramach Programu 

Fundusze Europejskie dla Opolskiego na lata 2021-2027, Oś priorytetowa VII – Fundusze 

Europejskie wspierające usługi społeczne i zdrowotne w opolskim, współfinansowanego  

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, jako Partner Regionalnego Ośrodka 

Polityki Społecznej w Opolu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy pomiędzy Gminą Kluczbork jako Organizatorem a Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej w Kluczborku Sp. z o.o jako Operatorem o świadczenie usług publicznych  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

nr XXVI/401/20 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 7 grudnia 2020 r. w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji „Kluczbork”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenie porządku obrad, 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

3) Przyjęcie protokołu z sesji nr VIII z dnia 27.11.2024 r., 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie protokołu z sesji nr VIII z dnia 27.11.2024 r.,  

Wyniki głosowania 



ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działalności między sesjami. 

W dniu 12 grudnia 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu  

i Turystyki. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz analiza projektu 

budżetu i wieloletniej prognozy finansowej na 2025 r. W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz 

Miasta oraz Skarbnik.  

W dniu 12 grudnia 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i Socjalnych. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz analiza projektu budżetu  

i wieloletniej prognozy finansowej na 2025 r. W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta 

oraz Skarbnik.  

W dniu 12 grudnia 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska. Tematem posiedzenia była analiza 

projektów uchwał oraz analiza projektu budżetu i wieloletniej prognozy finansowej na 2025 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta oraz Skarbnik.  

W dniu 16 grudnia 2024 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna. Tematem posiedzenia 

była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta oraz plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2025 r. W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Drugi Zastępca 

Burmistrza oraz Skarbnik.  

W dniu 03 grudnia 2024 r., 16 grudnia 2024 r. oraz 17 grudnia 2024 r. posiedzenie odbyła 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej.  

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz analiza projektu budżetu  

i wieloletniej prognozy finansowej na 2025 r. W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta, 

Drugi Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik. 

 

2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że od ostatniej sesji nie wpłynęły żadne interpelacje  

oraz zapytania. Nikt z Radnych nie zabrał głosu w tym punkcie. 
 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Opinie Komisji: 

Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki  

Na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2024 r. analizując materiały na sesję, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

 

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych  

Na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2024 r. analizując materiały na sesję, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

 

Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej  

i Ochrony Środowiska  

Na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2024 r. analizując materiały na sesję, Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 

 

Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej  

Na posiedzeniach w dniu: 3, 16 i 17 grudnia 2024 r. analizując materiały na sesję, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.  

 

 



 

 

1) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

 

 

2) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kluczbork na lata 2025-2026. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kluczbork na lata 2025-2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

 

3) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

 



 

 

 

4) w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 

Rewitalizacji. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

 

5) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

 

6) w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2024 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

 

7) w sprawie zmiany uchwały nr LXX/982/24 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 19 marca 

2024 r. w sprawie przystąpienia Gminy Kluczbork do realizacji Projektu „Nie-Sami-Dzielni – 

rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby niesamodzielne – III edycja” w ramach 

Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego na lata 2021-2027, Oś priorytetowa VII – 

Fundusze Europejskie wspierające usługi społeczne i zdrowotne w opolskim, 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, jako Partner 

Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu. 



 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały nr LXX/982/24 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 19 marca 

2024 r. w sprawie przystąpienia Gminy Kluczbork do realizacji Projektu „Nie-Sami-Dzielni – 

rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby niesamodzielne – III edycja” w ramach 

Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego na lata 2021-2027, Oś priorytetowa VII – 

Fundusze Europejskie wspierające usługi społeczne i zdrowotne w opolskim, 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, jako Partner 

Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy Gminą Kluczbork jako 

Organizatorem a Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w Kluczborku Sp. z o.o 

jako Operatorem o świadczenie usług publicznych w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy Gminą Kluczbork jako 

Organizatorem a Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w Kluczborku Sp. z o.o. 

jako Operatorem o świadczenie usług publicznych w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

PRZECIW (1) 

Piotr Sitnik 

 

9) w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/401/20 Rady Miejskiej w Kluczborku  

z dnia 7 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji „Kluczbork”. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/401/20 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 7 grudnia 

2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji „Kluczbork”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 



Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

 

4. Uchwalenie Budżetu Gminy Kluczbork na 2025 rok. 

1) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

Przewodniczący odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odnośnie wieloletniej 

prognozy finansowej oraz uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok.  

 

2) dyskusja; 

Radny Adamski zabrał głos. Stwierdził, że w związku z zapytaniami mieszkańców, chce 

potwierdzić, że usprawnienie ruchu na ulicy Byczyńskiej planowane jest w roku 2026/2027. 

Mamy to zaplanowane w wieloletniej prognozie finansowej. Poprosił Burmistrza, by 

niezwłocznie podjąć działania, które pozwolą tą kluczową dla mieszkańców miasta 

inwestycję zrealizować. 

Radny Mateusz Dybka przekazał, że bardzo się cieszy, że w budżecie znalazł się punkt 

odnośnie modernizacji nagłośnienia na sali. Pogratulował, że budżet z roku na rok jest coraz 

większy. Złożył podziękowania od Klubu radnych Stąd Jesteśmy, że kilka ich wniosków 

zostało ujętych w budżecie. Zwrócił się  z prośbą o rozbudowę remizy OSP w Łowkowicach, 

o pomieszczenia socjalne. W imieniu mieszkańców ul. Chełmońskiego podziękował za 

wprowadzenia do budżetu inwestycji dot. oświetlenia ulicznego na owej ulicy.  

Następnie Radny Dariusz Morawiec podziękował i pogratulował skarbnikowi, burmistrzom 

przygotowanego projektu budżetu. Stwierdził, że sama opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej mówi wszystko, że budżet jest dobrze zaprojektowany. Podziękował, że w 

projekcie budżetu ujęto uruchomienie drugiej linii autobusowej komunikacji gminnej. 

Wyraził nadzieję, że uda się to jak najszybciej. 

W następnej kolejności głos zabrał Burmistrz Jarosław Kielar. Podziękował radnym za ich 

pozytywne opinie dot. projektu budżetu. Stwierdził, że ten budżet jest największy w historii 

gminy. Dwieście pięćdziesiąt dwa miliony, to jest prawie o dwadzieścia milionów więcej niż 

w roku bieżącym. Jest to efekt nowego finansowania z budżetu państwa. Wyraził nadzieję, że 

to będzie skutkowało dobrą, wspólną pracą. Stwierdził, że jeśli rada dobrze współpracuje z 

organem wykonawczym, to idzie zawsze w dobrym kierunku. Ponad dwadzieścia procent 

pieniędzy jest przeznaczonych na inwestycję, jest to dobry wynik i z tego się należy cieszyć. 

Przekazał, że wraz z wydziałami będziemy starać się pozyskać jeszcze więcej środków 

zewnętrznych, by było jeszcze więcej tych inwestycji. Potrzeb jest wiele. Burmistrz 

wspomniał o konkursie do Funduszu Szwajcarskiego, w którym jest szansa na pozyskanie 

większych pieniędzy. Potwierdził, że będziemy korzystać z opłacalnych pożyczek. Są 

działania, które są bardzo drogie, bo budżet ma ponad 252 milionów złotych, a na samą 

oświatę wydawane jest 86 milionów złotych. Ważne, że jest nadwyżka operacyjna, która 

wynosi prawie 14 milionów złotych. Takiej nadwyżki nie mieliśmy, a to są środki ważne ze 

strony ekonomicznej pod względem bezpieczeństwa budżetu. Większość pieniędzy na 

inwestycje pochodzi ze środków zewnętrznych i im więcej ich zdobędziemy, tym więcej 

będziemy robić inwestycji. Powiedział, że ma nadzieję,  

że wszystko to, co jest zapisane w uchwale, będzie zrealizowane w 2025 roku. 

II Wiceburmistrz Dariusz Mazurczak dodał tytułem uzupełnienia do kwestii drugiej linii 

autobusowej, że jest ona uwarunkowana tym, czy dostaniemy wsparcie od Wojewody, 

wniosek został złożony 9 grudnia. Jeżeli chodzi o uruchomienie linii, jest ono planowane w 

drugim kwartale 2025 r. z uwagi na procedury, które dotyczą uzgodnień nowych lokalizacji 

przystanków, opłat i cen biletów.    



Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik dodał, że bardzo cieszy się, że tak dobre opinie 

zebrał kluczborski budżet i jako Ziemia Kluczborska też jesteśmy zadowoleni, że nasze 

wnioski oraz wszystkie uwagi zostały uwzględnione. Dziękujemy Burmistrzowi, 

Urzędnikom, Panu Skarbnikowi, bo to jest oczywiście potężna praca i wszystkie wydziały są 

w nią zaangażowane, w tym oczywiście wydział, który pozyskuje fundusze zewnętrzne. 

 

3) Zbiorcza Opinia Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej; 

 

Opinia zbiorcza Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej 

wyrażona na temat projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej i Budżetu Gminy na 

2025 r.  

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej w dniu 3 grudnia 2024 r. 

na wspólnym posiedzeniu, w którym udział wzięli: Przewodniczący Rady Miejskiej,  

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, II Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

i Przewodniczący lub Zastępcy Przewodniczącego Komisji Stałych Rady po 

przeanalizowaniu projektów uchwał w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

oraz projektu budżetu wraz z autopoprawką nr 1 na 2025 r. nie wniosła uwag i zaopiniowała 

je pozytywnie.  

 

4) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej; 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej wraz z 

autopoprawką nr 1.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

 

5) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok wraz z autopoprawką nr 

1 i autopoprawką nr 2.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Krzysztof Adamski, Kryspin Cieplik, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek 

Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej 

Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Dariusz Morawiec, Anna 

Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna 

 

5. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 2 interpelacje i zapytania Radnych. 

Brak pytań w pkt. 2 



 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres między sesjami 

 

 

1) opinia komisji rewizyjnej, 

 

 Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku  

do sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres od 20.11.2024 r.  

do 11.12.2024 r. Na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2024 r. Komisja dokonała analizy 

sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami.  

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta w następujących sprawach:  

Zarządzenia  

A - 1 - w sprawie ustalenia cennika usług świadczonych przez Ośrodek Turystyczno-

Wypoczynkowy w Bąkowie.  

A - 2 - w sprawie kontroli ochrony informacji niejawnych oraz przestrzegania przepisów  

o ochronie tych informacji w Urzędzie Miejskim w Kluczborku.  

A - 4 - w sprawie wprowadzenia Regulaminu wydawania karty „Kluczbork dla rodziny +" 

oraz wprowadzenia wzoru wniosku o wydanie karty „Kluczbork dla rodziny +" i wzoru karty 

„Kluczbork dla rodziny +".  

A - 18 – w sprawie wprowadzenia Procedury zgłoszeń zewnętrznych, podejmowania działań 

następczych oraz ochrony sygnalistów w Urzędzie Miejskim w Kluczborku.  

A – 20 - w sprawie wprowadzenia zmian zasad (polityki) rachunkowości.  

Umowy, aneksy, zlecenia, zamówienia  

B – 497 - Zlecenie GM.7021.3.49.2024.MS, Zakład Usług Elektrycznych Jacek Sumara  

ul. Gliwicka 41D Ligota Górna, Zlecenie wymiany uszkodzonego słupa oświetlenia ulicznego 

w miejscowości Kujakowice Górne oraz Kluczbork ul. Byczyńska.  

B – 498 - Zlecenie 41/OSP/2024/ML, Przedsiębiorstwo Specjalistyczne Sprzęt Poż,  

ul. Władysława Jagiełły 17e, 45-920 Opole, Zlecenie dostawy butów strażackich oraz hełmów 

strażackich.  

B – 500 – Umowa GM.36.2024.MS, Usługi Elektryczne Odgromowe Ireneusz Stężały,  

ul. Księdza Curzydły 19, Wykonanie prac związanych z przeglądem, naprawą i montażem  

na terenie miasta elementów oświetlenia świątecznego.46-203 Kluczbork,  

B – 503 - Umowa GM.272.18.2024.KK, Zakład Usług Elektrycznych Jacek Sumara  

ul. Gliwicka 41D Ligota Górna, Wykonanie zadania pod nazwą "Dobudowa Oświetlenia  

na terenie gminy Kluczbork- Budowa oświetlenia na cmentarzu komunalnym  

i w Unieszowie".  

B – 514 - Akt notarialny A nr 2113/2024, osoby fizyczne, Sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej niezabudowaną działkę nr 1634, położoną w Kluczborku przy ul. Generała 

Dąbrowskiego.  

B – 515 – Akt notarialny A nr 3121/2024, osoby fizyczne, Umowa darowizny nieodpłatnego 

przekazania Gminie Kluczbork nieruchomości położonej w Kluczborku, składającej  

się z działki nr 195 stanowiącej grunty orne oraz nieruchomość położoną w Kluczborku, 

składającą się z działki 2473.  

B – 516 – Akt notarialny A nr 4738/2024, Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa,  

ul. Krakowska 30, 01-207 Warszawa, Umowa nieodpłatnego przeniesienia własności 

nieruchomości, działka nr 678 w Kluczborku.  

B – 517 - Zlecenie OŚ.634.78.2024.ES, Usługi Koparkowe Piotr Marona, Bażany, ul. Leśna 

13, 46-243 Bogacica, Zlecenie wykonania konserwacji rowu R-G w miejscowości Bogacica, 

na długości 460 m.  



B – 518 – Umowa 19/11/2024/Kluczbork, JODECO Bartosz Jodko z siedzibą w Poznaniu,  

ul. Chotomińska 16A 61-211 Poznań., Opracowanie Projektu Technicznego instalacji 

klimatyzacji  

obiektu Urzędu Miejskiego w Kluczborku obejmującego skrzydło nowe (dwie kondygnacje) 

oraz skrzydło zabytkowe (jedna kondygnacja).  

B- 519 - Umowa FZ.041.7.2024.AD, "Dobrze Przemysław Nowak" ul. Mokotowska 5/99, 00-

640 Warszawa, Wykonanie programu funkcjonalno- użytkowego dla zadania "Modernizacja 

basenu w Bąkowie".  

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie. 

 

2) dyskusja, 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

 

3) przyjęcie sprawozdania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

7. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał, że do Urzędu Miejskiego wpłynęło 

podziękowanie od Gminy Głuchołazy za wsparcie, jakiego nasza Gmina udzieliła podczas 

sesji Rady Miejskiej w dniu 18 września 2024 r., przekazując 100.000 zł na usuwanie 

skutków powodzi, która dotknęła Gminę Głuchołazy. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Adamski. Złożył wniosek o upamiętnienie w 2025 r. rocznicy 

otwarcia linii kolejowej z Poznania do Kluczborka. Przekazał, że 10 grudnia 1875 r. 

uroczyście została otwarta prywatna linia kolejowa Poznań- Kluczbork. W przyszłym roku 

przypadnie okrągła 150 rocznica tego wydarzenia. Poprosił o podjęcie działań przez Gminę 

Kluczbork we współpracy z PKP oraz innymi samorządami zlokalizowanymi na trasie linii 

kolejowej np. poprzez zorganizowanie specjalnego, okolicznościowego przejazdu pociągu.  

Jako następny przemówił burmistrz Jarosław Kielar, podziękował za przyjęcie budżetu  

i złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne. 

Przewodniczący Piotr Sitnik także złożył wszystkim życzenia świąteczne i noworoczne. 

 

8. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Pan Piotr Sitnik zamknął 

obrady IX sesji Rady Miejskiej w Kluczborku o godzinie 15:47. 

 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kluczborku 

Piotr Sitnik  

 

Przygotował(a): Marzena Nagłowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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